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Объектом исследования – использование интернет-ресурсов в товарообороте между КНР и Республикой Беларусь. 

Предмет исследования является организационно-экономический механизм продвижения белорусских товаров в КНР с использованием Интернет-ресурсов.

Методологической и теоретической основой исследования являются положения экономической теории, теории маркетинга, системного анализа. 
Полученные результаты и их новизна: охарактеризована сущность Интернет-ресурсов и их роль в продвижении товаров; определены виды Интернет-ресурсов; исследован мировой опыт использования Интернет-ресурсов в продвижении товаров; проведен анализ опыта использования Интернет-ресурсов для продвижения белорусских товаров в КНР; раскрыты проблемы продвижения белорусских товаров посредством Интернет-ресурсов в КНР; разработаны предложения по совершенствованию использования Интернет-ресурсов для продвижения белорусских товаров в КНР.

Область возможного практического применения: положения и выводы предназначены для совершенствования методов продвижения белорусских товаров на рынке КНР.
Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические и методические положения и концепции сопровождаются ссылками на их авторов.
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The object of the use of Internet resources in goods turnover between China and the Republic of Belarus

The subject of the study is the organizational and economic mechanism for promoting Belarusian goods to China using Internet resources.

The methodological and theoretical basis of the study is the provisions of economic theory, marketing theory, system analysis.

The received results and their novelty: the essence of Internet resources and their role in promotion of the goods are characterized; types of Internet resources are defined; the world experience in the use of Internet resources in the promotion of goods was explored; the analysis of experience of use of Internet resources for promotion of the Belarus goods in the Peoples Republic of China is carried out; the problems of promotion of Belarusian goods through Internet resources in China have been disclosed; proposals have been developed to improve the use of Internet resources to promote Belarusian goods to China.

The area of ​​possible practical application: the provisions and conclusions are intended to improve the methods of promoting Belarusian goods in the PRC market.

The author of the paper confirms that the calculation and analytical material given in it correctly and objectively reflects the state of the process under investigation, and all theoretical, methodological and methodological provisions borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
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